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Plats: Båthamnens Klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina 

Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, Björn Alfredsson och Mikael Jörgner. Alla i styrelsen var 

närvarande. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades. 

 

3. Carina gick igenom föregående protokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom den ekonomiska redovisningen. 

 

5. Per gick igenom Arrendeförhandlingarna. 

 

6. Kontakterna med kvarteren gällande Tipspromenaderna har varit bra. Vi beslutade att 

visa resultaten bara på facebook och inte på hemsidan. 

 

7. Vi kommer att sätta in en jordfelsbrytare i förbandstugan och även byta ut elskåpet. 

Vi ska kolla på fläkten på toaletten och även om det går att få en matta till duschen 

Gillis ska beställa nya flaggor. 

 

8. Midsommarfirandet gick väldigt bra i år, många besökare. Måsen kommer att 

arrangera midsommarfirandet nästa år.  

 

9. Sommarjympa var uppskattat även i år. Det var ca 60-70 som gick varje gång. Gunnar 

ska ta kontakt med Regina om nästa år. 

 

10. Lekplatsen behöver ses över redan nu inför nästa år. 

 

11. Vi beslutade att Strandloppisen kommer att vara samma datum nästa år, alltså 18 juli. 

 

12. Vårpromenaden var uppskattad och vi beslutade att den kommer att vara den 30 maj 

nästa år. Bert och Per sköter detta. 

 

13. Övriga frågor:    

 

• Göran hade förslag om olika arbetsgrupper. Vi beslutade om två grupper: 

Vad får vi ut av medlemsavgiften – Björn, Jörgen, Gunnar och Göran ansvarar 

för den gruppen (Göran är sammankallande) 

Förbandstugan, Fundera över verksamheten, utöka öppettider m.m. – Carina, 

Gillis och Bert ansvarar för den gruppen (Bert är sammankallande) 

• För att underlätta i vårt adressregister så ska Per skicka ut en förfrågan till alla 

kvarterna. 
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• Soptunnorna vid stranden har inte tömts ofta, dåligt rensat vid hundbadet och 

hästskit på parkering och stigar har klagats på. Per och Björn skriver en 

förfrågan till kommunen om vad som kan göras och hur. 

 

 Nästa möte hålls den 21/10 i Båthamnens klubbstuga kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


